

PR Number:	PR23-0018 NES		
Sequence of item on the PR	Item	Detailed Description	Picture
1	Awassi Female Sheep (Ewes)	Healthy adult ewes, pre-vaccinated with Enterotoxaemia, minimum 2 years old and maximum 3 years old (SP's veterinarian must assess the ages and health prior to delivery), with a minimum 40 kg body weight, without fractures (including teeth), external parasites and worms and long body frame, clear eyes, straight head, healthy and unpunctured hooves, without head boils	
1	أنثى العواس	نعاج بالغات يتمتعن بصحة جيدة ، مُلقَّحات مسبقًا بالتسمم المعوي ، بعمر سنتين كحد أدنى و 3 سنوات كحد أقصى (يجب أن يقوم الطبيب البيطري الخاص بسماريطانز برس بتقييم الأعمار والصحة قبل الولادة) ، بحد أدنى 40 كجم من وزن الجسم ، بدون كسور (بما في ذلك الأسنان) ، طفيليات خارجية والديدان وهيكّل الجسم الطويل ، عيون صافية ، رأس مستقيم ، حوافر صحية غير مثقوبة ، بدون دمامل في الرأس	

PR Number: PR23-0019 NES			
Sequence of item on the PR	Item	Detailed Description	Picture
1	Sheep fodder mix	Sheep fodder mix comprises of barley 72.4%, wheat bran 15.75% and lentil 11.85%. SP would need a lab certificate proving the composition of the feed mix. Production not before July 2022 and expiration not before December 2023. Barley is not crushed and bran is free of mildew, but for lentils it is crushed, mix the ingredients according to the required proportions and fill with new bags. 50 kg per bag. Delivery of approximately 2500 kilos in three monthly installments of fodder packages to household locations Al Hassakeh.	
1	خليط علف الاغنام	يتكون مزيج علف الأغنام من الشعير 72.4% ونخالة القمح 15.75% والعدس 11.85%. سيحتاج SP إلى شهادة معملية تثبت صحة نسب مزيج الأعلاف. الإنتاج ليس قبل يوليو 2022 وانتهاء الصلاحية ليس قبل ديسمبر 2023. لا يتم جرش الشعير أما النخالة تكون خالية من الأعفان ، ولكن بالنسبة للعدس يتم جرشه ، أخلط المكونات حسب النسب المطلوبة واملأها بأكياس جديدة. 50 كيلو جرام لكل كيس. توصيل ما يقارب 2500 كيلو على ثلاث دفعات من أكياس الأعلاف الى المواقع المنزلية .	